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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-02/2022 
Datum:  15. 3. 2022 

 
ZAPISNIK 

25. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 15. 3. 2022, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Aleš Simčič, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar, Zvezdan Prinčič, Karlo Passoni, Goran Simčič, 
Teja Jelina, Romana Velišček, Silvan Peršolja, Denis Rusjan, Lilijana Kastelic, Damjan Birtič, Silvestra Elen Brašnić 
Saffigna 
 
Opravičeno odsoten: Žarko Kodermac, Boris Šfiligoj  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Mateja Ambrožič,  
Tina Novak Samec, Miran Kravanja, Samo Beridan – Policijska postaja Nova Gorica, Dušan Bremec – Medobčinska 
uprava MONG, Občine Ajdovščina in Občine Brda, Rajko Leban – Golea, Edvard Vrabič – OŠ Kozara Nova Gorica  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 24. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda  
4. Poročilo o varnostni problematiki v občini Brda za leto 2021 
5. Letno poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda za leto 

2021 
6. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih 
7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica  – 

skrajšani postopek 
8. Pravilnik o pokopu na način z raztrosom pepela – druga obravnava 
9. Sklep o določitvi cene grobnine za enojni grob 
10. Poslovno poročilo ZTKMŠ Brda za leto 2021 
11. Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev javnih zavodov  
12. Letni program športa v Občini Brda za leto 2022  
13. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 24. redne seje   
14. Pobude in vprašanja svetnikov  
15. Realizacija sklepov 24. redne seje  
           

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 24. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 24. redne seje.  
 
Dušan Bevčar poda pripombo. Zahteva, da se iz zapisnika črta stavek pri točki Ad 12. Odgovori na pobude in vprašanja 
svetnikov, kjer je zapisano, da občina ni kupila nobene umetne trave kot je bilo navedeno v vprašanju. Te trditve v 
njegovem vprašanju ni bilo in zato zahteva, da se ta stavek črta iz zapisnika.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 24. redne seje s podano pripombo. 
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Opomba: Svetnik Dušan Bevčar je dne 17. 2. 2022 poslal na Občino Brda elektronsko sporočilo »Seja OS – pisne 
pobude« iz katerega je razvidno, da je trditev, za katero je zahteval, da se črta iz zapisnika 24. redne seje, dejansko 
pisno navedel.   
 

 
Ad 3.  

 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 25. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 25. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Poročilo o varnostni problematiki v občini Brda za leto 2021 
 
Poročilo predstavita Miran Kravanja – namestnik načelnika Policijske postaje Nova Gorica in Samo Beridan – vodja 
policijskega okoliša za območje občine Brda.  
 
Policijska postaja Nova Gorica uspešno izvaja aktivnosti za obvladovanje deviantnih pojavov na območju občine Brda. 
Policijska postaja Nova Gorica zagotavlja prisotnosti vodje policijskega okoliša na območju občine, prav tako pa se po 
potrebi zagotavlja prisotnost ene policijske patrulje.  
 
V letu 2021 velja izpostaviti delo PP Nova Gorica v cilju izvajanja ukrepov glede omejevanja pandemije virusa Covid 19 
in s tem v povezavi narekovalo povečanje izvajanja nalog tako Policije kakor Civilne zaščite na območju občine. Kljub 
vsem izvedenim ukrepom in izvajanju občasne kontrole na cestnih prehodih z Republiko Italijo izstopajočih primerov 
ne beležijo.  
 
Kriminaliteta 
V letu 2021 beležijo porast kaznivih dejanj, pri čemer ugotovitve kažejo, da izstopajo kazniva dejanja ponarejanja 
denarja in goljufije. Prav tako so izstopajoča kazniva dejanja Nasilje v družini, kjer so izvajali vse ukrepe v skladu z 
ničelno toleranco do nasilja in zoper osumljence izvedli postopke za odpravo nasilja.  
V letu 2021 so še vedno ugotavljali pojav posameznih kaznivih dejanj s strani tujih državljanov, predvsem vlomi v 
parkirana vozila. Kljub opozorilom o odstranjevanju vrednejših predmetov iz vidnega mesta v vozilu, še vedno v 
nekaterih primerih ugotavljajo, da se le ti niso odstranili, kar so storilci izkoristili in vlomili v vozilo.  
Prav tako ugotavljajo, da se nekatera kazniva dejanja tekom celega leta povezujejo s problematiko kaznivih dejanj na 
območju sosednjih občin, izstopajo pa kazniva dejanja vlomi v avtomobile predvsem na območju Šmartnega.  
Na OŠ Alojza Gradnika Dobrovo se je v zadnjem letu povečalo število odklonskih pojavov, predvsem v obliki 
vandalizma in poškodovanja tuje stvari v sami šoli in njeni okolici. V sodelovanju z vodstvom šole predvsem z 
ravnateljem in učitelji so storilce prepoznali in jih kazensko ovadili na pristojno sodišče.  
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S Ciljem preprečevanja odklonskih pojavov policija z aktivnim sodelovanjem z OŠ Alojza Gradnika Dobrovo predvsem v 
sklopu preventivnih aktivnosti s predavanju po šolah, poskuša usmerjati učence in starše, predvsem pa učence 
odvračati od odklonskih dejanj.      
 
Javni red 
Stanje javnega reda in miru na območju občine Brda v letu 2021 ocenjujejo kot ugodno. V letu 2021 so na območju 
občine obravnavali 20 kršitev javnega reda. V letu 2021 beležijo velik upad kršitev, kljub temu, da se je večkrat izvajal 
nadzor nad izvajanjem ukrepov po zakonu o nalezljivih boleznih, medtem, ko so klasične kršitve javnega reda in miru v 
upadu. V gostinskih lokalih in na javnih prireditvah so obravnavali skupno 1 kršitev, v stanovanjskih objektih pa 6 
kršitev.  
 
V zvezi kaznivih dejanj in prekrškov po prepovedanih drogah so opravili eno hišno preiskavo, kjer so bili zaseženi 
pripomočki za gojenje in konzumiranje prepovedanih drog. Izveden je bil prekrškovni postopek.  
 
Posebej izstopajoče problematike povezane s problematiko kršitev obratovalnih časov gostinskih lokalov in hrupa niso 
zaznali. Sicer pa tej problematiki posvečajo posebno pozornost in s tem v zvezi izvajajo skupne poostrene nadzore s 
pristojnimi inšpekcijskimi službami, prav tako gostince in druge uporabnike skozi celotno leto opozarjajo na dosledno 
upoštevanje obratovalnega časa ter na točenje alkoholnih pijač vinjenim in mladoletnim osebam.  
 
V zvezi kršitev vožnje v naravnem okolju so skupaj z inšpekcijsko službo izvedli en poostren nadzor na območju občine 
Brda – na predelu Korade in Sabotina. Kljub poostrenemu nadzoru niso ugotovili kršitev. Prav tako niso ugotovili 
drugih nepravilnosti, ki bi kazale na razvrednotenje okolja.  
 
Zagotavljanje varnosti cestnega prometa  
Območje občine Brda velja za dokaj zaprto območje z velikim deležem domačih udeležencev v cestnem prometu, v 
zadnjih letih pa beležijo povečan promet tako slovenskih kakor tujih državljanov. V letu 2021 je bilo v poletnem času 
zaznati povečano število turističnega obiska na območju občine. Najbolj obremenjena s tega vidika je regionalna cesta 
iz smeri Podsabotina v smeri bivšega mejnega prehoda Neblo. V letu 2021 so dali poudarek na izvajanju ukrepov za 
umirjanje hitrosti, predvsem s prisotnostjo patrulj na navedenih relacijah.  
Na območju občine Brda se je v letu 2021 zgodilo 29 prometnih nesreč. Zgodili sta se dve prometni nesreči s smrtnim 
izidom, kjer sta dve osebi umrli, 3 osebe so bile hudo telesno poškodovane, 6 oseb je bilo lahko telesno poškodovanih. 
Upoštevajoč statistične podatke ugotavljajo, da se je stanje na področju varnosti cestnega prometa v primerjavi z 
letom 2020 poslabšalo z vidika posledic prometnih nesreč. Glede na ugotovitve in stanje so temu primerno povečali 
prisotnost policije na območju občine.  
Najpogostejši vzroki prometnih nesreč je nepravilna stran in smer vožnje, nato sledi neprilagojena hitrost, premiki z 
vozilom in neupoštevanje pravil prednosti, dočim ostale kršitve ne izstopajo.  
 
V letu 2021 je skozi občino Brda potekala kolesarska dirka po Italiji, kljub večjemu številu obiskovalcev ocenjujejo, da 
je kolesarska dirka potekala tako z varnostnega kot promocijskega vidika brez posebnosti.  
 
Nadzor državne meje in izvajanje predpisov o tujcih  
V letu 2021 so bili policisti policijske postaje Nova Gorica pogosteje prisotni na določenih mejnih prehodih predvsem 
Neblo in Vipolže zaradi izvajanja kontrole glede omejitev pri vstopu v RS.  
V sodelovanju z občani je bila na območju Podsabotina v dveh primerih prijeta skupina 9 ilegalnih pribežnikov. Prav 
tako je bila prijeta oseba, ki je ilegalne pribežnike pripeljala in je po končanem postopku zoper njo bila podana 
kazenska ovadba na Okrožno državno tožilstvo v Novi Gorici zaradi utemeljenega suma storitve kaznivega dejanja 
Prepovedano prehajanje meje ali ozemlja države.  
 
Preventivna dejavnost 
Pri izvajanju nalog s področja v skupnost usmerjenega dela si je Policijska postaja Nova Gorica zastavila cilj 
intenziviranja dela policije v sodelovanju z lokalno skupnostjo. V zvezi s tem je izvedla vrsto preventivnih aktivnosti 
tako z vidika prometne varnosti, kakor javnega reda in kriminalitete s poudarkom na svetovanju občanom in 
samozaščitnem ravnanju, da se zmanjša možnost nastanka odklonskih pojavov.  
Ustanovljen je bil tudi Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, kjer policija aktivno sodeluje, predvsem z 
nudenjem informacij pridobljenimi tekom izvajanja preventivnega dela, prav tako policija aktivno sodeluje pri pripravi 
člankov v Briškem časniku.  
 
Župan Franc Mužič se zahvali za podano poročilo. Najbolj ga skrbijo podatki, ki so v porastu, predvsem na področju 
prometnih nesreč s smrtnimi izidi. Zato je zelo pomembno sodelovanje lokalne skupnosti s policijsko postajo. Kar je 
ključno je to, da se v policiji vidi, da dela na preventivi in da ni samo represivni organ. Izpostavi trenutno aktualno 
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problematiko glede dolgih čakalnih vrst na bencinskih servisih. Tudi tukaj se je lokalna skupnost obrnila na policijo, ki 
se je zelo pozitivno odzvala na reševanje problematike skupaj z medobčinsko upravo.  
Sam je velik zagovornik tega, da je tudi za območje Občine Brda določen vodja policijskega okoliša, ki podrobno pozna 
problematiko. Zadeve se rešujejo sproti in ni dovoljeno, da določene težave ekshalirajo v velike probleme.  
Župan apelira tudi na občinski svet, v kolikor na terenu opažajo določene težave, naj o tem obvestijo župana oz. 
občinsko upravo in skupaj s policijo bodo našli ustrezno rešitev.  
 
Aleš Simčič se zahvali za izčrpno poročilo. Izpostavi pa dogodek, kateremu je bil sam priča in sicer zgodilo se je, da se je 
v njegovi hiši pojavil neznanec, ki ga je uspel obvladati. Sam se je obrnil na številko 113. Z delom policije je zadovoljen.  
 
Damjan Birtič omeni, da je na občini potekal pomemben sestanek glede aktualne problematike, velik naval italijanskih 
kupcev na bencinske servise. Zanima ga, kateri so bili zaključki sestanka.  
 
Dušan Bevčar izrazi zaskrbljenost glede statističnih podatkov v cestnem prometu. V primerjavi z letom 2020 se je 
zadeva nekoliko povečala. Glede na to, da se je v Občini Brda ustanovil Svet za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu ga zanima, ali se je policija vključila v ta svet oz. so bili kot predstavniki policije povabljeni zraven.  
 
Samo Beridan pove, da je bil on sam eden izmed pobudnikov, da se svet ustanovi. Sam je tudi član sveta in med sabo 
zelo dobro sodelujejo. Vsakodnevno prevozi kar nekaj kilometrov po Brdih in je resnično seznanjen z najmanjšim 
koščkom zemlje in kaj vse se na območju Brd dogaja. V poročilu je res zajeto tisto, kar je statistično pomembno, 
ampak ogromno stvari sam reši telefonsko, saj ima že skoraj vsak občan Brd njegovo telefonsko številko, ki je vedno na 
voljo. Sam se je tudi zavzel in občina je tudi omogočila, da je vedno na voljo ena stran v vsaki številki Briškega časnika, 
da lahko opozarjajo občane na nepravilnosti in da jih seznanijo z nevarnostmi, ki se dogajajo na številnih področjih. 
Sam si je program začrtal tako, da bi deloval preventivno. Določene zadeve pa so šle že tako daleč, da bi bilo potrebno 
včasih že poseči po sankcijah. Sam bo delal na tem, da bodo občani čimbolj preventivno ozaveščeni, v nasprotnem 
primeru pa bo potrebno tudi rigorozno ukrepat.  
 
Silvan Peršolja pove, da je bilo preteklo leto zelo posebno. Na eni strani je bilo manj javnih dogodkov, po drugi strani 
pa so bila Brda preplavljena z obiskovalci in turisti. Preventiva je že na tem, da se policija pojavlja v okolju. Poleg tega 
pa je tukaj tudi šola, kjer se mladi določenih pravil lahko naučijo. Žal pa je vedno več mislečih tega, da so pravila 
postavljena zato, da se jih krši.  
Kar se pa tiče vej ob cestah je podal že večkrat pobudo, da se vejevje sproti obreže bolj zaradi tega, ker se tovornjaki 
umikajo na levo stran cestišča, kar je lahko zelo nevarno.  
 
Župan Franc Mužič poda odgovor na vprašanje svetnika Birtiča. Pove, da se je na sestanek odzvala tako policija kot 
tudi medobčinska uprava. Prisotni so bili tudi predstavniki Direkcije RS za infrastrukturo in Petrola d. d..  
Bil je tudi opravljen ogled na terenu. Za zmanjšanje vrste na regionalni cesti, ki ovira promet na odseku od Štalonov do 
odcepa za vas Šlovrenc je bil podan predlog, da se vzpostavi kot neka »pentlja« na samem dvorišču pri bencinskem 
servisu. Z DRSI je bilo nekako tudi dogovorjeno, da bi nekoliko razširili odsek cestišča od krožišča v Drnovku do 
Štalonov. Podanih je bilo sicer več variant. Vsekakor prosi tudi za malo strpnosti, saj so italijanski državljani pri teh 
stvareh včasih nekoliko neiznajdljivi oz. celo tudi nesramni in ne upoštevajo cestno prometnih predpisov.  
Predstavniku podjetja Petrol d. d. je bilo tudi jasno povedano, da bodo morali na vhodu na bencinski servis zagotoviti 
osebo, ki bo skrbela za red. Seveda pa bo občina sproti sledila razmeram in potrebam.  
 
Damjan Birtič torej povzame, da je predlog, da se stoječi promet preusmeri proti Dobrovem preko krožišča v Drnovku 
na bencinsko črpalko. Strinja se, da se zagotovi osebo, ki bo usmerjala promet. Če je to rešitev, ki je definitivno v danih 
razmerah najhitreje izvedljiva in bo doprinesla boljši varnosti v cestnem prometu, predvsem pa boljši pretočnosti je 
sigurno potrebna neka dolgoročna rešitev ne samo za ta odsek ceste, ki je že do sedaj malo širši, ampak kot je 
seznanjen je v nekih dolgoročnih načrtih, da se ta cesta, ki je glavna in najbolj obremenjena prometnica skozi Brda, 
uredi. Zahvali se za to, da so se našle neke rešitve, ki bi lahko bile tudi dolgoročne, saj je stanje z dneva v dan bolj 
nevzdržno.    
 
Goran Simčič izpostavi dejstvo, da je problem dolgih čakalnih vrst tudi v Vipolžah, na kar opozarja že vrsto let. Tudi v 
Vipolžah so bili priča temu, da vaščani ne morejo zaviti niti v vas, še posebej iz smeri Cerovo. Vozniki kršijo 
cestnoprometne predpise, zato da lahko pridejo do svojih domov oz. da gredo iz Vipolž po cesti naprej, kar je zelo 
nevarno.  
G. Kravanja pove, da je policija bila prisotna na usklajevalnem sestanku, na katerem je predlagala določene predloge. 
Predlagala je tudi, da se vključi policijsko upravo od katere se pričakuje, da se bo na to odzvala in pripravila določen 
načrt. Glede samega zagotavljanja policije na teh delih je potrebno vedeti, da vodja policijskega okoliša ne more biti 24 
ur prisoten na teh območjih. Ko bo prišlo do kolone in bo policija o tem obveščena, bo OKC poslal prvo razpoložljivo 



Stran 5 od 14 

 

patruljo. Ta bo naredila red in mogoče tudi nekoga lahko kaznovala. Zato apelira tudi na druge službe, vključitev 
medobčinskega redarstva in po možnosti tudi usmerjanje s pomočjo civilne zaščite in redarjev. Meni, da bi podjetje 
Petrol d. d. lahko zagotovilo tudi zasebno varovanje. Potrebno je tudi vedeti, da patrulja ne bo morala biti ves čas 
prisotna, saj lahko pride do kakršnekoli druge intervencije.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da je bila ta problematika na sestanku zelo široko obravnavana. Kot rečeno je bilo podanih 
več rešitev. Tudi pri bencinskem servisu v Vipolžah je bil zagotovljen nadzor s strani redarske službe medobčinske 
uprave. Na sestanku je bilo tudi dogovorjeno, da bodo s strani vodje medobčinske uprave pripravljeni določeni ukrepi 
oz. rešitve, ki naj bi jih začeli izvajati tudi v Vipolžah. Strinja se s tem, da se morajo vključiti vsi akterji. Občina je dolžna 
to koordinirati in občina je tista, ki bo poskrbela, da bodo pristojni ustrezno ukrepali.  
 
Silvan Peršolja pove, da iz vsega tega sledi tudi to, da iz naslova prodaje naftnih derivatov steče v državni proračun tudi 
nekaj sredstev. Potrebno je poiskati ustrezno rešitev, od katere bo imelo korist gospodarstvo in seveda da bo za 
prebivalce teh okolišev normalno poskrbljeno. Meni, da bi se lahko zagotovilo neko redarsko službo, ki bi usmerjala 
promet in s tem se ne bi omejevalo gospodarske dejavnosti.  
 
Franc Mužič poudari, da je bilo na usklajevalnem sestanku dogovorjeno, da bodo ustrezne službe, v kolikor bo to 
potrebno, zagotovile dodatno osebje, ki bo skrbelo za red. Strinja se s tem, da ima občina in gospodarstvo od tega tudi 
nekaj koristi.  
 
Damjan Birtič pove, da tisti, ki živijo v teh krajih dobro vejo, kaj to pomeni za gospodarsko dejavnost na tem področju. 
Tega se vsi zavedajo. Apel je usmerjen v to, da se čim prej uredi infrastruktura, saj trenutna ne ustreza več standardom 
sodobnega prometa. Te stvari je potrebno nujno začeti takoj reševat.  
 
Samo Beridan se strinja, da je ta državna cesta resnično v slabem stanju in sicer zato, ker po njej vozijo zelo težki 
tovornjaki, saj je to najbližja cestna povezava z Italijo in se jo izkorišča za tranzit. Smiselno bi bilo nasloviti na DRSI 
dopis z vprašanjem ali je cesta res primerna za prevoz težkega tovora.  
 
Vilko Prinčič predlaga, da bi na cesti od bencinskega servisa proti Neblem razširilo bankine, kar bi lahko omogočilo 
dvosmerni promet, saj bi se tisti, ki čakajo v vrsti lahko pomaknili na te bankine.  
 
Samo Beridan pojasni, da gre za državno cesto, kjer so postopki za njeno ureditev dolgotrajnejši in zahtevnejši in se 
posegi ne smejo izvajati brez dovoljenja DRSI, medtem ko pa lahko občina na občinskih cestah izvaja kakršnekoli 
posege. 
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna kot zaposlena na bencinskem servisu Štaloni pove, da ta zadeva traja že dva tedna. 
Ugotovitve kažejo, da prihod italijanskih kupcev na bencinski servis čez dan varira, saj je prometa v določenih urah 
nekoliko več v določenih pa nekoliko manj. Zaposleni opažajo, da so kupci včasih res nekoliko neiznajdljivi in jih sami 
usmerjajo, da se ne ustvarja nepotrebna vrsta. Resnično mora biti nekdo fizično prisoten in vzpostavljati red.    
Na drugi strani pa je opaziti, da v Brda prihaja ogromno novih potencialnih strank, ki povprašujejo tudi po drugi 
ponudbi na tem območju. Resnično tega ni za zavirati ampak potrebno je najti ustrezno rešitev.     
                       

Ad 5. 
 
Letno poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda za leto 
2021 
 
Letno poročilo predstavi Dušan Bremec – vodja medobčinske inšpekcijske službe in medobčinske redarske službe.  
 
Medobčinska uprava opravlja upravne, strokovne, pospeševalne in razvojne naloge mestne in občinskih uprav občin 
ustanoviteljic, ki jih občine s svojimi akti prenesejo na medobčinsko upravo.  
Realizacija proračuna Medobčinske uprave do konca leta 2021 je bila realizirana v skladu s planiranimi sredstvi.  
Na delo organa je vsekakor pomembno vplivala epidemija oz. pandemija koronavirusa. Delovanje je bilo prilagojeno 
prioritetnim aktivnostim za zajezitev pandemije s tesnim sodelovanjem z občinskimi štabi CZ. Kljub epidemiji je 
medobčinska inšpekcijska in medobčinska redarska služba izvrševala predvidene naloge, ob tem pa tudi nudila vso 
pomoč občinskim štabom CZ, predvsem z nadzorom spoštovanja ukrepov za preprečitev širjenja koronavirusa.  
Inšpekcijski nadzor je bil v letu 2021 usmerjen na več področij in sicer na:  

• občinske ceste in javne poti; 

• javno kanalizacijo oz. odvajanje in čiščenje komunalnih in odpadnih in padavinskih voda; 

• zbiranje in odvoz komunalnih odpadkov;  
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• plakatiranje;  

• rabo javnih površin;  

• druga aktualna področja (prijave);  

• pomoč štabom CZ;  

• observacija terena, predvsem izletniških točk, prostorov potencialnega zbiranja večjega števila ljudi, mejnih 
prehodov, za spremljanje upoštevanja ukrepov za preprečevanje širjenja koronavirusa;  

• sodelovanje pri uvedbi novih prometnih režimov.  
 
Največ pozornosti so medobčinski redarji namenili:  

• občinskim cestam in javnim potem;  

• mirujočemu prometu;  

• kontroli prometa v neposredni bližini šol in vrtcev;  

• urejenosti ekoloških otokov;  

• plakatiranju;  

• vzdrževanju javnega reda in miru; 

• varnosti javnega premoženja, naravne in kulturne dediščine;  

• ter drugim aktualnim področjem.  
 
Medobčinsko redarstvo za mestno občino in občini soustanoviteljici vodi postopke oz. je med drugim predvsem 
izvajalo naloge nadzora za varen in neoviran cestni promet v naseljih. Pri tem je vodilo prekrškovne postopke in 
izvajalo druge ukrepe za zagotavljanje varnosti v prometu.  
 
V času epidemije je medobčinsko redarstvo večinski del prvega polletja izvajalo vsakodnevni nadzor na terenu, tako 
rekoč 6 dni v tednu z vključenimi nedeljami, s poudarkom na observacijo okolice, kjer bi lahko bile zaznane 
potencialne kršitve predpisanih ukrepov za preprečevanje širjenja koronavirusa. Med delovanjem je bila vzpostavljena 
zveza z občinskimi štabi CZ, Policijo in Zdravstvenim inšpektoratom.  
 
Največji rezultat terenskega dela se je odražal z upoštevanjem ukrepov ter z ozaveščanjem občank in občanov. V tem 
obdobju epidemije ni bilo izrečenih glob, razen v izjemnih primerih direktnega ogrožanja varnosti v prometu. V 
sodelovanju s Policijo je bilo izvedenih več skupnih patrulj. V tem času na realizirano delo ni bilo evidentiranih pritožb 
občank in občanov.  
 
Medobčinsko redarstvo je največ pozornosti namenilo zaščiti najranljivejših udeležencev v cestnem prometu, med 
katere spadajo otroci, starejše osebe in invalidi. V ta namen je bila organizirana prisotnost medobčinskih redarjev na 
lokacijah, kjer se je predvidevala njihova prisotnost (bližina šol, otroških igrišč, ustanov institucionalnega varstva 
starejši in otrok, zdravstvenih domov in lekarn).  
 
Služba notranje revizije je v mesecu decembru lansko leto začela delovati v okviru Medobčinske uprave. Namenjena je 
za izvajanje nalog notranjega revidiranja občin, ožjih delov občin ter javnih zavodov in drugih izvajalcev javnih služb, ki 
so proračunski uporabniki. Služba notranje revizije deluje samostojno in neodvisno ter je neposredno podrejena 
županom občin soustanoviteljicam.  
 
Naloge službe notranje revizije so:  

• priprava in posodabljanje pravilnika o delovanju službe notranje revizije;  

• priprava dolgoročnega in letnega načrta dela; 

• izvajanje rednih in izrednih revizij;  

• svetovanje;  

• izdelava letnih poročil o delovanju službe, sodelovanje z zunanjimi revizorji;  

• druge naloge v zvezi z notranjim revidiranjem v skladu z veljavnimi predpisi.  
 
Bistvene posebnosti, ki so zaznamovale obdobje poročanja:  

• pomoč pri urejanju – nadzoru prometa ob velikih mednarodnih prireditvah;  

• nadzor nad morebitnimi povzročitelji onesnaženosti javnih cest s traktorji;  

• povečan nadzor nad ekološkimi otoki – Hum, Vipolže;  

• ozaveščanje ljudi o pravilnosti ločevanja komunalnih odpadkov;  

• povečan nadzor nad mirujočim prometom – Šmartno, Medana.   
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Ad 6. 
 
Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih 
 
Letno poročilo predstavi Rajko Leban – direktor Golea.  
 
Občinski svet Občine Brda je na svoji seji dne 14. 7. 2009 sprejel Lokalni energetski koncept, ter za izvajanje ukrepov, 
predlogov in projektov aktivnosti iz lokalnega energetskega koncepta pooblastila Goriško lokalno energetsko agencijo 
GOLEA. Slednja je s sklepom zadolžena za izdelavo letnih poročil in načrtov izvajanja aktivnosti, ki sledijo iz akcijskega 
načrta Lokalnega energetskega koncepta občine Brda, ter za organiziranje izvajanja aktivnosti iz akcijskega načrta 
Lokalnega energetskega koncepta občine Brda. Poročilo je pripravljeno v skladu z zahtevami Pravilnika o metodologiji 
in obvezni vsebini lokalnega energetskega koncepta (Uradni list RS, št. 56/2016). Po omenjenem pravilniku mora biti 
poročilo potrjeno s strani Občinskega sveta in poslano pristojnemu ministrstvu. Hkrati s poročilom izvedenih aktivnosti 
se sprejme tudi plan za izvajanje aktivnosti v letu 2022. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in 
njihovih učinkih. 

2. Sklep velja takoj. 

 
Ad 7. 

 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica – 
skrajšani postopek 
 
Spremembo odloka predstavi Edvard Vrabič – ravnatelj OŠ Kozara Nova Gorica.  
 
Spremembe in dopolnitve Odloka so potrebne zaradi uveljavitve Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o 
organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja (Uradni list RS, št. 207/21), ki spreminja sestavo sveta javnega vrtca 
oziroma šole. V prehodnih določbah navedeni zakon določa, da mora ustanovitelj javnih vrtcev in šol uskladiti akte o 
ustanovitvi v skladu z določbami zakona v roku enega leta po njegovi uveljavitvi. Zakon je začel veljati 14. 1. 2022. 

 
Drugi razlog za spremembo je, da je bilo z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica (Uradni list RS, št. 12/20) v letu 2020 predvideno, da se bo v okviru zavoda 
izvajal tudi prilagojeni program za predšolske otroke. Veljavni Odlok tako določa, da se kot predstavnika delavcev v 
svet zavoda izvoli tudi enega predstavnika strokovnih delavcev, ki izvajajo program v oddelkih prilagojenega programa 
za predšolske otroke, prav tako se v svet staršev izvoli enega predstavnika, ki ima otroka vključenega v oddelek 
prilagojenega programa za predšolske otroke. Ker se prilagojeni program za predšolske otroke v okviru zavoda še ne 
izvaja, omenjenih članov ni mogoče predlagati v izvolitev, zato je potrebno omogočiti konstituiranje in delovanje sveta 
zavoda v takšnem primeru. 
 
Prvi cilj sprejema Odloka je uskladitev Odloka z določili Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o organizaciji in 
financiranju vzgoje in izobraževanja (ZOFVI-N) (Uradni list RS, št. 207/21), ki določa, da svet zavoda namesto dosedanji 
petih sestavljajo trije predstavniki delavcev. 

 
Drugi cilj sprejema Odloka je omogočiti, da se svet zavoda konstituira, ko je imenovana oziroma izvoljena večina 
predstavnikov sveta zavoda. To pomeni, da bo po poteku mandata dosedanjega sveta, v maju 2022, izvoljen oziroma 
imenovan nov svet, ki pa se bo lahko konstituiral že ob izvolitvi oziroma imenovanju večine članov. Zakon o 
organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja namreč določa, da morajo biti v svetu zavoda enakomerno 
zastopani delavci in starši vseh organizacijskih enot, kar pomeni tudi predstavniki vrtca. Ker se ob poteku mandata 
dosedanjega sveta zavoda prilagojen program za predšolske otroke še ne bo izvajal, bo s sprejemom predlaganega 
Odloka omogočeno normalno delovanje sveta zavoda. Ko se bo prilagojen program predšolske vzgoje pričel izvajati, 
bodo podani pogoji za imenovanje še preostalih dveh članov (predstavnika strokovnih delavcev, ki izvajajo program v 
oddelkih prilagojenega programa za predšolske otroke in predstavnika staršev, ki imajo otroka vključenega v oddelek 
prilagojenega programa za predšolske otroke).  
Z odlokom se uskladi sestava sveta zavoda tako, da se zmanjša število predstavnikov delavcev, kar pomeni, da bodo 
imeli delavci, predstavniki ustanovitelja in starši vsak po tri predstavnike. 
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Na predlog ravnatelja Osnovne šole Kozara Nova Gorica se spremeni tudi 5. člen Odloka, ki opredeljuje dejavnost 
zavoda. Podrobneje so navedene dejavnosti, ki se v okviru javne službe opravljajo kot osnovne dejavnosti in 
spremljajoče dejavnosti, ki podpirajo oziroma so povezane z izvajanjem osnovne javne službe. Predlagana je razširitev 
dejavnosti, v skladu z Uredbo o standardni klasifikaciji dejavnosti (Uradni list RS, št. 69/07 in 17/08), in sicer so dodane 
naslednje dejavnosti: 

- C 18.130  Priprava za tisk in objavo 
- C 18.200  Razmnoževanje posnetih nosilcev zapisa 
- G 47.190  Druga trgovina na drobno v nespecializiranih prodajalnah 
- J 59.200  Snemanje in izdajanje zvočnih zapisov in muzikalij 
- L 68.320  Upravljanje nepremičnin za plačilo ali po pogodbi 
- P 85.600  Pomožne dejavnosti za izobraževanje 
- Q 86.909  Druge zdravstvene dejavnosti 
- R 91.011  Dejavnost knjižnic 
- R 91.012  Dejavnost arhivov 
- R 93.110  Obratovanje športnih objektov.«. 

 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 16. redni seji dne 10. 3. 2022 in ga soglasno potrdila 
kot primeren za odločanje na občinskem svetu po skrajšanem postopku.   
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Komisija za negospodarske dejavnosti na 5. redni seji dne 10. 3. 2022. Zaradi 
nesklepčnosti predlog odloka ni bil dan na glasovanje.   
 
Karla Passoni zanima, kakšna je sestava kadra na šoli za opravljanje vseh dejavnosti.  
 
Edvard Vrabič pojasni, da je na šoli primarna izobrazba strokovnih delavcev specialnih in rehabilitacijskih pedagogov. Z 
razvojem vse dejavnosti potrebujejo vedno širši kader. Sedaj imajo zaposleno tudi psihologinjo, dve socialni 
pedagoginji, socialne pedagoginje za nudenje dodatne strokovne pomoči, inkluzivne pedagoginje, tako da kar se tiče 
strokovnega kadra se širijo. Nameravajo zaposliti tudi delovnega terapevta, ki pride prav pri razvijanju veščin in ročnih 
spretnosti pri delu z otroki z zmerno težjo ali težko motnjo v duševnem razvoju. Sodelujejo tudi z zdravstvenim 
domom, na šoli deluje fizioterapija, ki jo obiskuje večina otrok. To je sestava strokovnih delavcev.  
Na šoli je vseh zaposlenih 82 delavcev, prav tako je 82 otrok, ki to šolo obiskujejo. Na dan 31.12.2021 je bilo 
zaposlenih 28 strokovnih delavk v mobilni službi, kar pomeni, da so delale tudi na rednih osnovnih šolah in nudile 
pomoč učencem s primanjkljajem na posameznih področjih učenja.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP   
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica po skrajšanem postopku.  

2. Ta sklep velja takoj.  

  
Edvard Vrabič dodatno še pojasni, da šolo obiskuje 6 učencev iz Občine Brda. Usmerjeni so v program z nižjim 
izobrazbenim standardom kot tudi v posebni program vzgoje in izobraževanja. V posebnem programu so učenci, ki 
imajo zmerno težjo ali težko motnjo v duševnem razvoju in zato celo življenje potrebujejo celotno oskrbo. Na šoli so 
lahko vključeni do 26. leta starosti. Učenci, ki so usmerjeni v prilagojen program – 9 let osnovne šole, se nato lahko po 
končani osnovni šoli vpisujejo v nižje poklicno izobraževanje, katero nato uspešno zaključijo in se lahko vpišejo na 
poklicne ali srednje šole.      
Občina Brda zagotavlja prevoze teh učencev od doma pa do šole. Gre za velik finančni zalogaj, je pa to velikega 
pomena za starše.   

 
Ad 8. 

 
Pravilnik o pokopu na način z raztrosom pepela – druga obravnava 
 
Predlog pravilnika v drugi obravnavi predstavi Anita Manfreda.  
 
Občinski svet Občine Brda je v prvi obravnavi na 24. redni seji dne 15.2.2022 sprejel Pravilnik o pokopu na način z 
raztrosom pepela (v nadaljevanju: pravilnik). 
V predloženem pravilniku so bile za drugo obravnavo upoštevane pripombe Statutarno pravne komisije ter Komisije za 
okolje in prostor, podane na sejah komisij dne 14.2.2022. 
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V pravilniku se tako spremeni naslednje besedilo: 

• v 10. členu se v tretji odstavek, v prvi alineji, k besedilu »izpisek iz matičnega registra o smrti« doda besedilo »ali 
zdravniško potrdilo o smrti«; 

• v 10. členu se v tretjem odstavku, tretja alineja, ki se glasi »soglasje vseh lastnikov sosednjih zemljišč, ki 
neposredno mejijo na zemljišče, kjer bo opravljen pokop« črta; 

• v 11. členu se v prvem odstavku pred besedilom »v sedmih (7) dneh od prejema vloge« doda beseda 
»najkasneje«. 

 
Ostalo besedilo pravilnika se ne spreminja. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Pravilnik o pokopu na način z raztrosom pepela.  
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 9. 

 
Sklep o določitvi cene grobnine za enojni grob 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Skladno z določbami Zakona o pogrebni in pokopališki dejavnosti (Uradni list RS, št. 62/16 in 3/22 - ZDeb; v 
nadaljevanju: ZPPDej), je Občinski svet Občine Brda na 17. redni seji dne 9.3.2021 sprejel Odlok o pogrebni in 
pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 14/2021; v 
nadaljevanju: Odlok).  
Skladno s 4. členom ZPPDej in 55. členom Odloka je občinski svet dne 15. 2. 2022 sprejel sklep o določitvi razmerja 
grobnine za posamezno vrsto groba glede na enojni grob. 
Skladno s tretjim odstavkom 56. člena Odloka mora koncesionar vsako leto pripraviti enotno ceno storitev pogrebne in 
pokopališke dejavnosti za vsa pokopališča, ki jo potrdi občinski svet občine. , 
 
S tem Sklepom se določi enoletna grobnina za enojni grob na vseh pokopališčih v Občini Brda za leto 2022. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Enoletna grobnina za enojni grob na pokopališčih v Občini Brda za leto 2022 znaša 15,50 EUR brez DDV. 
Cene grobnin za ostale zvrsti grobov se določijo glede na razmerje določeno v sklepu št. 3546-01/2022-02 
z dne 15.02.2022 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 7/2022). 

2. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in se uporablja za leto 
2022. 

 
Ad 10. 

 
Poslovno poročilo ZTKMŠ Brda za leto 2021 
 
Poročilo predstavi Tina Novak Samec.  
 
1. MERLJIVI CILJI ZTKMŠ Brda 2021 (COVID 19)  
 
1. 1. Finančni načrt ZTKMŠ Brda  
Kriterij delež lastnih sredstev:  

• Do 10 % lastnih sredstev  
 
1. 2. Delovanje na področju turizma  
Kriterij za delovanje na področju turizma:  

• Ohranjanje št. nočitev na nivoju leta 2020 (42.563 nočitev).  

• Ohranjanje prihodkov iz naslova turistične takse na nivoju leta 2020 (67.004 €).  
 
 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-0014
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1. 3. Delovanje Vile Vipolže  
Kriterij trženja Vile Vipolže:  

• 10 plačljivih dogodkov in poročnih slavij  
 
1. 4. Delovanje na področju Mladinskega centra in mladinskega dela  
Kriteriji za delovanje na področju mladinskega dela:  

• organizacija poletnega in zimskega varstva (vključenost 50 otrok v poletnem obdobju, vključenost nad 20 otrok v 
zimskem obdobju)  

• organizacija poletnih kampov (raznovrstni športni na več lokacijah v Brdih)  

• organizacija vsaj enega dogodka ali delavnice za otroke in mlade na mesec (v času sproščenih ukrepov)  

• vključenost otrok in mladih v Mladinski center – do 50 otrok na teden  

 
1. 5. Delovanje na področju športa  
Kriterij za ocenjevanje uspešnosti:  
- organizacija vsaj enega mednarodnega dogodka na področju športa na leto  
 
2. DOSEGANJE MERLJIVIH CILJEV 
 
2.1. Finančni načrt ZTKMŠ Brda  
Kriterij delež lastnih sredstev:  

• do 10 % lastnih sredstev  
Lastni delež se je v letu 2021 v primerjavi z letom 2020 povečal. Pri planiranju smo bili z vidika lasne udeležbe nekoliko 
skromnejši glede na izjemno negotove razmere na trgu in zaradi zaostrenih COVID ukrepov.  
Še vedno so beležili upad poročnih slavij in poslovnih dogodkov v Vili Vipolže, napram zelo uspešnemu letu 2019. Tudi 
z vidika tržne dejavnosti v Briški butiehci so pričakovali nižji obisk, zaradi zaprtja javnega življenja.  
Uspešni pa so bili na LAS razpisih in kar dveh razpisih STO, tako za promocijo destinacije kot tudi za organizacijo 
mednarodnih športnih dogodkov. 
 
2.2. Delovanje na področju turizma  
Kriterij za delovanje na področju turizma:  

• Ohranjanje št. nočitev na nivoju leta 2020 (42.563 nočitev). 

• Ohranjanje prihodkov iz naslova turistične takse na nivoju leta 2020 (67.004 €).  

Glede na zaprtje nočitvenih kapacitet do konca druge polovice maja meseca ter ponovnega zaprtja javnega življenja od 
polovice novembra 2021 dalje so vseeno zelo uspešno zaključili sezono. Glede na leto 2020 so beležili kar 37 % rast št. 
nočitev. Upad gostov iz tujine so uspeli nadomestiti s prihodom slovenskih gostov, tako kot lepo poprej. Prav tako so si 
pri komunikaciji in promociji prizadevali pri pridobivanju gostov višjega socialnega statusa, kar posledično pomeni tudi 
pospeševanje prodaje in višanje prihodkov pri prodaji vseh ostalih storitev in proizvodov na destinaciji. 
 
2.3. Delovanje Vile Vipolže  
Kriterij trženje Vile Vipolže:  

• 10 plačljivih dogodkov in slavij  
Daleč največje posledice zaradi OVID 19 krize in ob spoštovanju sprejetih ukrepov je tudi v letu 2021 doživela 
industrija srečanj ter organizacija raznih dogodkov. Večji poslovni dogodki so bili onemogočeni v prvi polovici leta, prav 
tako pa zaradi skorajšnjega zaprtja javnega življenja v jeseni 2021. Občasno so bila srečanja omogočena, vendar ob 
upoštevanju strogih ukrepov, ki so posledično omejili razpoložljivost kapacitet v samem objektu (distanca 1,5 m med 
stoli je omejila kapaciteto do 50 oseb v dvorani Piano Nobile v primeru poslovnih dogodkov in celo na 30 sedežev v 
primeru kulturnih dogodkov ob postavitvi odra).  
Tudi poroke in poročna slavja so bila veliko večina leta onemogočena oz. so ukrepi omejevali št. svatov, zato so 
ponovno beležili veliko št. odpovedi oz. prestavitve v leto 2022. 
Ne glede na to so uspeli povečati tako št. poslovnih dogodkov kot tudi poročnih slavij glede na leto poprej.  
 
2.4. Delovanje na področju Mladinskega centra in mladinskega dela  
Kriteriji za delovanje na področju mladinskega dela:  

• organizacija poletnega in zimskega varstva (vključenost 50 otrok v poletnem obdobju, vključenost nad 20 otrok v 
zimskem obdobju)  

• organizacija vsaj enega dogodka ali delavnice za otroke in mlade na mesec (v času sproščenih ukrepov)  

• vključenost otrok in mladih v Mladinski center – do 50 otrok na teden  
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V letu 2021 varstva med zimskimi počitnicami niso organizirali, ker so epidemiološke razmere to onemogočale in je bil 
Mladinski center Brda zaprt.  
V poletnem obdobju so izpeljali kar 6 terminov počitniškega varstva. Otroci so pobarvali 50 metrov dolg šolski zid, kar 
8 krat šli na potep in spoznavali briška društva, ustanove, podjetja. Dopoldanske in popoldanske urice so nam krajšali 
naši številni gostje. Prišlo jih je več kot 20. Animatorke so pripravile vsakodnevne aktivnosti.  
Prvič so varstvo zagotavljali tudi otrokom s posebnimi potrebami. V program počitniškega varstva smo vključili dva 
otroka in jima zagotovili tudi primerno spremstvo.  
Med krompirjevimi počitnicami so tudi organizirali počitniško varstvo v Mladinskem centru Brda.  
 
2.5. Delovanje na področju športa  
Kriteriji za ocenjevanje uspešnosti:  

• organizacija vsaj enega mednarodnega dogodka na področju športa na leto  
 
V letu 2021 so v Brdih gostili dva večja športna dogodka Giro d'Italia ter Dirko po Sloveniji.  
Obe prireditvi sta izredno utrdili prepoznavnost Brd kot uveljavljene kolesarske destinacije. Za uspešno organizacijo 
Gira d'Italia so prejeli posebno priznanje Kolesarske zveze Slovenije, ki je prepoznalo njihovo angažiranost pri 
dvigovanju zavesti pomena kolesarjenja v Sloveniji. Posebno priznanje so prejeli tudi z ostalimi destinacijami na 
Goriškem za izvedbo Dirke po Sloveniji. 
 
Silvan Peršolja pove, da so številke v poročilu pozitivne in obetavne. Zanima ga, kateri so ključni dejavniki, ki vplivajo 
na ta uspeh in kateri so glavni pozitivni dejavniki in slabosti, kateri se dotikajo razvoja.   
 
Tina Novak Samec pojasni, da gre za 30 letno podlago enega ciljnega strateško usmerjenega dela na vseh področjih, 
kjer se prepletajo in sodelujejo različni dejavniki. Povezujejo na enem mestu ponudnike, tako kmete, različne 
pridelovalce kot tudi prebivalce Brd. Ve se katere so prednosti in danosti, to da vsi komunicirajo isti jezik, skozi 
aktivnosti pa je zagotovo prava pot, ki pelje k uspešnemu razvoju.  
 
Sistematično so začeli delati na vseh področjih delovanja. Če se pred tem ni delalo na področju mladih, so sedaj začeli 
zelo strateško in načrtno peljati vse aktivnosti s tem, da so ključ do uspeha pri vsem tem zastavljeni cilji, dolgoročni cilji 
in sledenje tem ciljem. Rezultati se ne pokažejo v enem letu, zato se ne sme obupat. Rezultati se pokažejo v štirih do 
petih letih in te aktivnosti se sedaj kažejo prav v tem uspehu. Vsekakor pa gre tukaj za vključevanje slehernega 
človeka.  
 
Silvan Peršolja omeni, da se je v lanskem letu občinskemu svetu predstavil Mladinski svet Brda in pisanje strategije za 
mlade. Zanima ga, zakaj strategija še ni bila predstavljena občinskemu svetu, tako kot je bilo takrat predvideno.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da je bila strategija predstavljena županu in občinski upravi. Podane so bile določene 
dopolnitve, mladim so bili dani nasveti in usmeritve. V teh letih je bilo ogromno vloženega v mladino, veliko so delali 
na področju vključevanja in izobraževanja mladih in nastavili so izhodišča za njihovo delovanje. Strategijo za mlade 
morajo napisati mladi.  
 
Župan Franc Mužič je bil pozitivno presenečen, ko so mladi pripravili strategijo in smiselno jih je vzpodbuditi, da to 
zadevo peljejo naprej. Občina je tista, ki mora ustvarjati neke pogoje.  
 
Anita Manfreda pove, da je bila strategija za mlade predstavljena županu in občinski upravi. Dejstvo ja, da so mladi in 
zagnani, ki ne poznajo področja financiranja in izvirnih nalog občine. S strani občinske uprave jim je bilo orisano, 
katere so realne možnosti, kaj lahko občina naredi in kje občina nima vpliva ter katera so področja, na katerih se 
pričakuje, da bi se mladi lahko bolj intenzivno vključili in bili aktivni. Zato so si vzeli več časa, da so lahko stvari preučili 
in verjame, da bo strategija v kratkem predstavljena.  
 
Silvana Peršoljo še zanima, kaj opažajo pri svojem delu kot področje, kateremu bi se bilo potrebno bolj posvetiti.  
 
Tina Novak Samec pove, da je na področju turizma glavna slabost gostinstvo in pomanjkanje gostinske ponudbe. Z 
vidika turizma je potrebno dvigniti kvaliteto storitev na vseh področjih delovanja. Prednost je sicer v tem, da so Brda 
majhna in butična destinacija, po drugi strani pa z vidika storitev je to zelo težko. Slabost samega zavoda pa je 
kadrovska podhranjenost.    
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Ad 11. 
 
Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev javnih zavodov 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
Skladno z 21. členom Zakona o sistemu plač v javnem sektorju (ZSPJS) so javni uslužbenci lahko upravičeni do teh oblik 
delovne uspešnosti: 
-       redne delovne uspešnosti, 
-       delovne uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela in 
-       delovne uspešnosti iz naslova prodaje blaga in storitev na trgu. 
 
Višino dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljev, direktorjev in tajnikov določi organ, pristojen za njihovo 
imenovanje (22.a člen ZSPJS) na podlagi meril, ki jih določi pristojni minister. 
 
Nadalje 7. člen Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju določa, da organ, pristojen za imenovanje direktorja, 
mora pri odločanju o višini dela plače za redno delovno uspešnost pridobiti soglasje ustanovitelja. Ustanovitelj zavoda 
izda soglasje za izplačilo dela plače za delovno uspešnost najpozneje v 30 dneh po prejemu vloge za izdajo soglasja. Če 
ustanovitelj soglasja v 30 dneh od prejema popolne vloge ne izda oziroma njegove izdaje ne zavrne, se šteje, da je 
soglasje dano. 
 
Na tej podlagi je Občina Brda prejela s strani Svetov javnih zavodov, katerih je ustanoviteljica, vlogo za izdajo soglasja k 
izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja/ravnatelja in sicer: 
 
1. Svet zavoda Ljudske univerze Nova Gorica je dne 23. 2. 2022 na Občino Brda naslovil vlogo za izdajo soglasja k 

dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorice javnega zavoda za leto 2021. Vlogi je priložen 
ocenjevalni obrazec za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorice ter sprejeti sklepi sveta zavoda.  

2. S strani javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica je Občina Brda dne 3. 3. 2022 prejela vlogo 
za izdajo soglasja k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorice za leto 2021. Vlogi je priložena 
utemeljitev sveta zavoda s sprejetim sklepom na seji sveta zavoda. 

3. Svet zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda je dne 8. 3. 2022 na Občino Brda naslovil vlogo za 
izdajo soglasja k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorice javnega zavoda za leto 2021. Vlogi je 
priložena utemeljitev sveta zavoda s sprejetim sklepom na seji sveta zavoda. 

4. Občina Brda je dne 14. 3. 2022 prejela s strani Sveta zavoda OŠ Kozara Nova Gorica vlogo za izdajo soglasja k 
izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja za leto 2021. Vlogi je priložen ocenjevalni obrazec za 
ugotavljanje delovne uspešnosti ravnatelja ter utemeljitev ocene  s strani sveta zavoda.  

 
Občinski svet kot organ ustanovitelja je zaprošen za podajo soglasij k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorjev javnih zavodov za leto 2021, kot predlagajo posamezni Sveti zavodov. 
 
Predloge sklepov je obravnavala tudi Komisija za negospodarske dejavnosti na 5. redni seji dne 10. 3. 2022. Zaradi 
nesklepčnosti predlogi sklepov niso bili dani na glasovanje.  
 
Goran Simčič pove, da bo za vse sklepe glasoval proti, saj si v primerjavi z javnim sektorjem, gospodarstvo tega ne 
more privoščiti.  
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Ljudska univerza Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorice za leto 2021. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
ZA je glasovalo 9 svetnikov, PROTI pa 4 svetniki. Sklep je sprejet.  
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Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za 
redno delovno uspešnost direktorice za leto 2021. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
ZA je glasovalo 9 svetnikov, PROTI pa 2 svetnika. Sklep je sprejet. 
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda soglasje za izplačilo dela plače 
za redno delovno uspešnost direktorice za leto 2021. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
ZA je glasovalo 12 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet. 
  
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za redno 
delovno uspešnost ravnatelja za leto 2021. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
ZA je glasovalo 10 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet. 
  

Ad 12. 
 
Letni program športa v Občini Brda za leto 2022 
 
Letni program športa v Občini Brda za leto 2022 predstavi Nika Fabricijo Jug.   
 
Prvi odstavek 13. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 29/17, 21/18 – ZNOrg, 82/20) določa, da letni program 
športa na lokalni ravni sprejme občinski svet za posamezno koledarsko leto.  
Letni program športa na lokalni ravni določa programe in področja športa, ki se sofinancirajo v posameznem 
koledarskem letu in obseg javnih sredstev, ki se zagotavljajo v proračunu lokalne skupnosti.  
Za uresničevanje javnega interesa v športu, opredeljenega v letnem programu, se zagotavljajo sredstva v občinskem 
proračunu za sofinanciranje naslednjih vsebin:  

• športne aktivnosti 

• športna rekreacija 

• kakovostni šport 

• investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov  
  
Predlog Letnega programa športa Občine Brda za leto 2022 je skupaj s Pravilnikom Občine Brda o sofinanciranju 
programov športa, ki se sofinancirajo iz proračunskih sredstev Občine Brda in Odlokom o proračunu Občine Brda za 
leto 2022, tudi podlaga za objavo Javnega razpisa za sofinanciranje programov športa v Občini Brda v letu 2022.  
 
Izvajalci letnega programa športa so športna društva in klubi s sedežem na območju občine Brda ali na območju občine 
izvajajo dejavnost namenjeno občanom ter so neprofitnega značaja.  
 
Večina proračunskih sredstev občine za športne programe je namenjena za sofinanciranje športnih društev oz. klubov, 
usmerjenih v kakovostni šport in rekreacijo, nadalje za investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov ter 
upravljanje in tekoče vzdrževanje športnih objektov in v ostale športne aktivnosti.  
 
V predlogu Letnega programa športa v Občini Brda za leto 2022 je za projekte in programe športnih društev oz. klubov 
namenjenih 39.650,00 EUR (javni razpis – 31.600,00 EUR -  kakovostni šport, 4.050,00 EUR - rekreacija, 4.000,00 EUR – 
druge športne aktivnosti),  18.000,00 EUR za investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov, 210.000,00 EUR 
za prekritje obstoječega balinišča v Vipolžah ter 26.300,00 EUR za upravljanje in tekoče vzdrževanje športnih objektov 
(Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2022).   
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V skladu s Pravilnikom Občine Brda o sofinanciranju programov športa se v Letnem programu športa za leto 2022 
določi tudi merila in kriterije, ki bodo sestavni del razpisne dokumentacije pri objavi Javnega razpisa za sofinanciranje 
programov športa v Občini Brda v letu 2022.   
 
Na podlagi zagotovljenih sredstev v proračunu Občine Brda, Občina Brda sklene neposredno pogodbo o financiranju z 
Zavodom za turizem, kulturo, mladino in šport Brda za izvajanje drugih športnih programov in prireditev.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Letni program športa v Občini Brda za leto 2022. 
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 13. 

      
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 24. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  

Ad 14. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Damjan Birtič 
Z zaskrbljenostjo se vsak dan opazuje, kaj se dogaja v bližnji državi, kjer divja vojna. Daje pobudo, da se v znak 
solidarnosti z Ukrajino in vsem kar se tam dogaja, izobesi ukrajinsko zastavo v znak solidarnosti za državo, predvsem 
pa za prebivalce.  
 
Lilijana Kastelic  
1. Ali je predvidena kakšna ureditev parkirišča na Dobrovem, pod Gostilno 25. maj, saj je stanje velikokrat še vedno 

nevzdržno?  
2. Kaj se dogaja s praznimi prostori pod trgovino Mercator na Dobrovem?  
 
Silvan Peršolja  
V Šmartnem je prišlo do velikih premikov glede ureditve dodatnih parkirišč, kar je zelo pohvalno. Poleg tega pa je 
verjetno v planu še kar nekaj investicij in obnov, seveda vse v skladu z ureditvenim načrtom iz leta 1990 oz. 1991, 
kateri je bil narejen na takratni podlagi in razmerah. Vse to nakazuje, da bi ga bilo potrebno obnoviti z namenom, da 
se na enak način obravnavajo posegi v prostor, spremembe in investicije. Dokument je star že 30 let in verjetno ni več 
podlaga za nek umirjen in uravnotežen razvoj. Predlaga, da se začne s postopkom prenove ureditvenega načrta za vas 
Šmartno.   

 
Ad 15. 

 
Realizacija sklepov 24. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 21.06.    
 
 
         Zapisničarka                                              Predsedujoči                                Direktorica občinske uprave   
    Mateja Ambrožič                                                      Goran Simčič                                          Anita Manfreda  
                   


